
Aquest és un tema un poc conflictiu ja que, segons els experts, estem
deixant de socialitzar en persona i després serà més difícil relacionar-
se amb altres persones. Sobretot els adolescents volen parlar a través
d’una pantalla perquè se solten més i acaben pareixent una altra
persona que en realitat no són. Utilitzen filtres i adopten una
personalitat alternativa que els afavoreix.
No està malament parlar de vegades per internet, però no ens hem
d’excedir, ja que a l’hora de després parlar amb la classe i al treball et
resulta més complicat relacionar-te, a l’igual de fer exposicions.
Deuríem parlar més en persona i realment coneixerem a la resta tal
com són i aprendrem a no tindre tanta vergonya. A més, si parlem a
través de les xarxes hauríem de mostrar-nos més naturals per tal de no
emportar-nos sorpreses. 
Altre aspecte rellevant és que si parlem pel mòbil perdem contacte amb
la nostra família, que són els que vertaderament ens estimen. Els més
majors no tenen accés a aquestes tecnologies i no donem totes les
mostres d’amor que podríem, ni aprofitem el temps que els queda amb
nosaltres. Tampoc no valorem totes les abraçades que podem donar-los,
no sabem quant ens queda amb ells, ja que demà podríem perdre algú
que amem.
Tanmateix, cal mencionar alguns aspectes positius. Un d’ells és que les
xarxes socials ens permeten comunicar-nos amb persones que no
podem veure, podem contactar-ne des de la distància. A més a més,
també són una gran eina per buscar la informació que necessitem i no
sabem. 
En conclusió, deuríem moderar les hores que socialitzem per xarxes i
combinar-les amb parlar en persona. Si no haguérem descobert la
tecnologia i no contarem amb els avantatges d’ara, no podríem buscar
la informació que volem ni contactar amb alguns a la distància...

Ines Giménez i José Manuel Camero.
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La celebració comença el 3 de febrer de matí al
carrer Ramón i Cajal, tots junts caminen a la
església i es fa una missa. A la processó només
hi ha xiquets de 3 a 5 anys perquè quan estava
en la presó va curar a un xiquet, també van
acompanyats de tabal i la dolçaina. Quan la
missa acaba donen els típics gaiatos de Sant Blai
i a Torrent acostumen a posar-se a la gola oli
fent una creu perquè es pensa que cura el mal de
coll.

Sofia Dolia i Carla Justo.

CONCURS LOGOTIP!

LA REVISTA DEL IES VELES E VENTS

Que la seua mida siga de 20x8 cm.
Enviar les propostes a l’adreça:
velesnewsrevista@gmail.com
Les propostes que siguen enviades després del
24/02 no entraran al concurs.
Es podrà fer digital o a mà.
El guanyador del concurs obtindrà un esmorzar
gratuït en la cafeteria.

Es convoca un concurs per a dissenyar la capçalera de
la revista “VELES NEWS”
Les condicions per a presentar les propostes son:

Sort!!!
Noa Subitats, Laura Serrano i Erika Andreu.

SANT BLAI GLORIÓS,
CURA'M LA GOLA I LLEVA'M

LA TOS...

EDITORIAL
Aquesta és la revista del IES Veles
e Vents, una revista feta pels
alumnes de 3r d’ESO en la qual
trobaràs articles d’opinió,
entrevistes, notícies, programació
cultural, enquestes, ressenyes,
moda i ciència, tecnologia,
investigació.
 
Ens agradaria que en aquest lloc
els alumnes pogueren expressar-
se i donar la seua opinió del que
pensen.  
Benvinguts al primer número de
la revista. 

Si teniu algun dubte o idea podeu
escriure-la ací:
velesnewsrevista@gmail.com
Esperem que us agrade. 
 



RESSENYA SÈRIES
-Demon Slayer (2019 / 2021, creat per Kyoharu Gotouge): 
 
Tracta sobre un xic anomenat Tanjirō Kamado, el qual arriba a la seua casa una vesprada i es
troba que la seua família ha sigut assassinada per un dimoni; investiga un poc i troba que la
seua germana, Nezuko Kamado, no ha mort. Tanjirō decideix convertir-se en un caçador de
dimonis per a venjar a la seua família. 
Aquest Anime consta de 2 temporades, una pel·lícula i 23 volums de Manga (+250 capítols) que
ja han sigut terminats. 
Pots trobar-ho en AnimeFLV.net.
La recomanem si t’agrada l’acció i si estàs dispost a plorar un poc. 
 
 
-Mentes Criminales (2005 / 2020, creat per Jeff Davis): 
 
Tracta sobre una unitat de l'FBI anomenada la UAC, formada per 7 membres que van canviant
durant les temporades, els quals es dediquen a viatjar per tots els Estats Units per a atrapar
assassins en sèrie. 
Consta de 15 temporades, d’una mitjana de 24 capítols, i aquest novembre trauran una nova
temporada d’uns deu.
Pots veure-la a Disney+. 
La recomanem si t’agrada l’acció, el suspens i plorar. 

Ainara Luzán i Ryan Suárez.

La majoria d’alumnes del Veles e Vents pensa que podrien posar màquines expenedores, seria més còmode i
facilitaria la compra. Molta gent es queixa dels preus, creuen que són massa cars i que deurien de fer ofertes.
Podrien contractar a més gent per a treballar perquè es forma molta cua. És cert que si no guanyen diners no
podrien fer-ho, però el més segur és que guanyarien molt més diners perquè aniria més gent i seria molt més
ràpid. La gent està voldria diferents opcions de menú, tots estem d’acord en què haurien de posar més varietat.
Parlem amb els encarregats de la la cafeteria.

P: Us dona temps atendre a tota la gent durant el pati? 
R: Sí, ho fem molt ràpid i ens dona temps. 
P: Hauria d'haver més treballadors? 
R: No, nosaltres podem. 
P: Que penseu sobre les instal·lacions de la cafeteria? 
R: No estan mal, però podrien estar millor. 
P: Deurien de posar alguna instal·lació nova? 
R: Calefacció per a l’hivern i si pot ser unes neveres noves. 
P: Podria haver més varietat de menjar? 
R: No, no ens donaria temps per fer nous tipus de entrepà. 
P: Que penseu de posar màquines expenedores? 
R: Els alumnes podrien comprar quan volgueren i pel tema econòmic no estaria malament. 
P: I, per últim, penseu que els preus són alts? 
R: No, amb el preu actual, no està car. 

Sofia Dolia i Carla Justo.

LA CAFETERIA DES DE DINS.



INTERVIEW WITH MONTSERRAT PRADO
-Have you given anything besides English? 
 
  Yes, I used to be a teacher.
   
-How would you define your passage through the IES Veles e Vents? 
 
  A very busy and productive stage I have had very good colleagues and students.
 
-What would it have been if you weren’t a teacher? 
 
  I would be an artist doctor or something related to sports.
 
-What countries have you been to? 
 
  France, Germany, Nicaragua, Costa Rica, Indonesia, Switzerland, Belgium, England and many more. 
 
-What 3 things do you like and dislike about IES Veles e Vents? 
 
  I like to talk with my students and alumni outside of class, do extracurriculars and projects.
 
-You wanted to be a teacher when you were little? 
 
  No, I wanted to be a doctor, but I ended up dedicating myself to this. 

Nacho Navarro i Pau Gómez.
 

 

HEALTHY HABITS
To be healthy you need to have healthy habits.  
It's very important to keep your body healthy because it influences
your day-to-day life and how you get older. 
It's quite important because we have only one body,
one life and we need to keep it healthy. 
Here you have some healthy habits to start taking care of your
body. 

1. Eat well and in a balanced way. 
2. Do sport frequently (like 3 times a week). 
3. Don’t smoke and don't drink alcohol. 
4. Go to the doctor when you need it. 
5. Take care of your teeth (wash them 2-3 times a day). 
6. Keep healthy your blood pressure. 
7. Meet your friends. 

María Lopez, Marina Puchades and Daniela Climent.
 

FUMAR MATA
El tabaquisme, considerat durant
anys un hàbit, és en realitat una
dependència. 
La nicotina, el principi actiu del
tabac és una droga addictiva i com a
tal té les característiques d'altres
drogues: tolerància, dependència
física i psicològica. 
Cada persona és lliure de fumar o
no, tu tries. Encara que no és massa
recomanable que el fages. 

Aitana Aguilar i Michaell Garcia.

La totalitat d'aquesta revista està elaborada per alumnat de 3r d'ESO.
El autors es fan responsables de les seues opinions.

 



PROGRAMA CULTURAL AUDITORI

             ESTAT DEL VELES
L'IES Veles e Vents és un institut situat a Torrent. Es va començar a construir el 5 de
Setembre de 2003. I es va inaugurar en el 2005. 
Aquest institut pateix moltes deficiències, començant pel problema que sofrim aquests
dies: el fred. A l'hivern la calefacció és escassa. Per acabar, podem parlar de la mala
construcció de l’edifici, ja que podria tindre una millor organització de l'aulari.

 África Carrasco.

Després de la quarantena es va instaurar una norma de direcció als
corredors. Al principi funcionava molt bé perquè mantenia la distància
entre la gent, però després d’un temps a la gent li va donar igual i va
deixar de funcionar.

Per consegüent l'únic que va aconseguir es discussions amb els professors,
baralles als corredors i aglomeracions. A més alguns alumnes pareixen
bèsties pels corredors i alguns professors tenen zero respecte cap als
alumnes. Uns pocs docents van en direcció contrària amb l’excusa que han
d’arribar ràpid a les classes, però els alumnes també ho han de fer.
Tanmateix, a ells sí els toca donar tota la volta a l’institut.

Una bona proposta seria millorar els horaris per a no formar
aglomeracions ja que, per exemple, on estan els tallers se’n formen unes
de molt grans. També hi ha dies en què has de recórrer tot l’institut en
tres hores... Per altra banda, proposem no superar l’aforament  màxim i
que l’alumnat no isca de les classes en el canvi de classe perquè es formen
grups de gent en cada porta de cada classe.

 Jorge Díaz, Sebastian Bomba i Jorge Muñoz.

CAOS ALS CORREDORS

LET'SPLAY!LET'SPLAY!LET'SPLAY!

PASSATEMPSPASSATEMPSPASSATEMPS

Sorin Luis Canel i Paula Legua.
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